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UNISA996392292103316

The Kings Maiesties letter, sent from Holmby to both Houses of
Parliament [[electronic resource] ] : with his Majesties propositions for
some bishops or doctors appointed to attend his Majestie for the
exercise of his conscience, and clearing of his judgement in the present
differences in religion. With other papers concerning the propositions

of the King and the commissioners at Holmby-House. And his Majesties
desire to have some of these to be sent to him; viz. The Bishop of
London. The Bishop of Salisbury. The Bishop of Peterborough. Dr.
Shelden. Dr. May. Dr. Sanderson. Dr. Bayly. Dr. Heywood. Dr. Beale. Dr.
Fuller. Dr. Hammond. Dr. Taylor

London, : [s.n.], Printed anno Dom. 1647

[8] p

C.wW
SmithW., of Nottingham

Great Britain Church history 17th century

Inglese
Materiale a stampa
Monografia

Consists of 3 letters: one by Charles |, dated Holmby, Feb. 17. 1646 [i.
e. 1647]; one dated and signed: Holmby Feb. 17. C.W.; and one signed
and dated: W. Smith. Dated at our quarters at Holmby; this 18. of
February 1646 [i.e. 1647].

Signatures: A.

Annotation on Thomason copy: "feb: 22th 1646"; the 7 in imprint date
crossed out.

Reproduction of the original in the British Library.
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Rachadi Tahar
Manuel de lutte antiacridienne / / Tahar Rachadi

Versalilles, : Editions Quae/CTA, 2010
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[1st ed.]
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Guide pratique, , 1952-2770

Pesticides - Application
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Monografia

Bibliographic Level Mode of Issuance: Monograph
Includes bibliographical references.

Intro -- Sommaire -- Introduction -- Les principes de basede la
pulvérisation -- Cible et matiére active -- Criteres de répartitionet de
dépbt des gouttelettes -- Les modes de pulvérisation -- Les modes de
transport des gouttelettes -- L'évaluation de la qualité des
pulvérisations -- Le matériel de pulvérisation -- Les pulvérisateurs
portatifs -- Les pulvérisateurs portés par véhicule -- Le matériel
d'épandage aérien -- Les traitements antiacridiens -- Les modes
d'intervention -- La pratique des traitements -- Les contréles des
traitements et I'optimisationdes opérations de lutte -- Conclusion --
Références bibliographiques.

La plupart des documents consacres a la lutte antiacridienne s'etendent
plus sur les substances actives que sur les materiels d'application a
mettre en ceuvre. Le present manuel vise a combler cet oubli; il decrit
en detail les principes de base de l'application des traitements dans la
lutte antiacridienne, les materiels de pulverisation, notamment pour les
traitements ULV (ultra-bas volume), et les procedes specifiques. The
English version of this book, Locust control handbook, is available on
our website. La version anglaise de ce titre, Locust control handbook,
est disponible sur notre site.



